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S’inicia un projecte 
solidari d’horts socials 
adreçat a persones en 
situació d’atur
Pàg. 4

Es remodela i 
s’adapta als vianants 
i ciclistes el camí 
d’accés al riu
Pàg. 5

Una enquesta mostra 
l’opinió de la ciutadania 
sobre els serveis i la 
gestió municipals
Pàg. 8

Millorar la mobilitat
i la seguretat de la
via pública, objectius 
de les obres d’estiu



Les obres que 
farem responen a 
dos grans criteris: 
la millora de la 
mobilitat sostenible 
i la voluntat que 
l’espai públic tingui 
el mateix nivell de 
qualitat a tots els 
barris.

Mobilitat per a tothom i espai públic 
de qualitat a tots els barris
Els mesos de juliol i agost són els més 
adequats per poder fer les obres de millora 
i manteniment més importants de l’any: el 
fet que els infants i adolescents no vagin 
als centres escolars permet que es puguin 
tallar carrers que durant el curs escolar seria 
impossible. La portada d’aquest butlletí i la 
informació de les obres que hi ha en les 
planes interiors volen donar compte de les 
principals obres de millora de l’espai públic.

Però crec que no n’hi ha prou amb donar 
compte, amb informar: crec que cal també 
explicar el perquè de les coses, el seu sentit 
i finalitat. Les obres que farem responen a 
dos grans criteris: la millora de la mobilitat 
sostenible i la voluntat que l’espai públic 
tingui el mateix nivell de qualitat a tots els 
barris.

La mobilitat sostenible i segura és un 
concepte que l’Ajuntament vol impulsar 
molt més enllà de celebrar puntualment la 
Setmana que té lloc cada mes de setembre. 
Vol dir posar molta atenció a la seguretat i 
la qualitat de les rutes escolars, perquè els 
infants puguin anar a peu a les escoles. Vol 
dir posar molta atenció a la supressió de 
les barreres arquitectòniques o a les voreres 
inferiors a 80 cm d’amplada, perquè cap 
persona invident o amb mobilitat reduïda 
vegi dificultada les seves possibilitats de 
moviment. Vol dir posar molta atenció a les 
rutes habituals de la gent gran, per tal que 
els nostres avis i àvies tinguin regularment 
un banc de repòs en les seves rutes més 
habituals. Vol dir posar molta atenció al 
transport públic, posant en funcionament el 
bus dels diumenges o rebaixant els passos 
elevats que causen molèsties als conductors 
i usuaris. 

L’espai públic de qualitat a tots els barris és 
una convicció de fons d’aquest Ajuntament, 
com ho és també la igualtat d’oportunitats 
entre totes les persones.

Les obres de millora i manteniment que farem 
aquest estiu, com les que s’han fet en estius 
anteriors, es reparteixen en els diferents barris 
de la ciutat, de manera que hi hagi un equilibri 
volgut de la inversió pública a tot Sant Feliu. 
Com les persones, cap barri ha de ser més 
que cap altre, ni cap barri ha de ser menys 
que cap altre. El pla d’inversions del mandat 
(que preveu les grans obres en equipaments 
i places, especialment) s’elabora també amb 
aquesta mateixa intenció i perspectiva. La 
coincidència a la riera de la Salut dels dos 
criteris esmentats és un exemple que mostra 
amb claredat la voluntat que hi ha darrera de 
la planificació de les grans i les petites obres 
d’aquest Ajuntament.

Començava aquest escrit parlant de 
vacances escolars. A pocs dies de començar 
agost, vull acabar desitjant bones vacances 
a tothom. I també, a les portes de la nostra 
Festa Major de Sant Llorenç, animar a la 
màxima participació a les activitats que hi 
haurà a la nostra ciutat entorn del 10 d’agost. 

Bon estiu a tothom!

Los meses de julio y agosto son los más 
adecuados para llevar a cabo las obras de 
mejora y mantenimiento más importantes del 
año: el hecho de que los niños y adolescentes 
no vayan a los centros escolares permite que 
se puedan cortar calles que durante el curso 
escolar sería imposible. La portada de este 
boletín y la información de las obras que hay 
en las páginas interiores quieren dar cuenta 
de las principales obras de mejora del espacio 
público.

Pero creo que no es suficiente con dar cuenta, 
con informar: creo que también hay que 
explicar el porqué de las cosas, su sentido y 
finalidad. Las obras que haremos responden a 
dos grandes criterios: la mejora de la movilidad 
sostenible y la voluntad de que el espacio 
público tenga el mismo nivel de calidad en 
todos los barrios.

La movilidad sostenible y segura es un 
concepto que el Ayuntamiento quiere 
impulsar mucho más allá de celebrar 
puntualmente la Semana que tiene lugar cada 
mes de septiembre. Significa poner mucha 
atención en la seguridad y la calidad de las 
rutas escolares, para que los niños y niñas 
puedan ir caminando a las escuelas. Quiere 
decir poner mucha atención en la supresión 
de las barreras arquitectónicas o en las 
aceras inferiores a 80 cm de ancho, para que 
ninguna persona invidente o con movilidad 
reducida vea dificultada sus posibilidades 
de movimiento. Quiere decir poner mucha 
atención en las rutas habituales de la gente 
mayor, para que nuestros abuelos y abuelas 
tengan regularmente un banco de reposo en 
sus rutas más habituales. Quiere decir poner 
mucha atención en el transporte público, 
poniendo en funcionamiento el bus de los 
domingos o rebajando los pasos elevados 
que causan molestias a los conductores y 
usuarios. 

El espacio público de calidad en todos los 
barrios es una convicción de fondo de este 
Ayuntamiento, como lo es también la igualdad 
de oportunidades entre todas las personas.

Las obras de mejora y mantenimiento que 
haremos este verano, como las que se han 
hecho en veranos anteriores, se reparten 
en los diferentes barrios de la ciudad, de 
manera que haya un equilibrio buscado de 
la inversión pública en todo Sant Feliu. Como 
las personas, ningún barrio ha de ser más que 
otro, ni ningún barrio ha de ser menos que 
otro. El plan de inversiones del mandato (que 
prevé las grandes obras en equipamientos 
y plazas, especialmente) se elabora también 
con esta misma intención y perspectiva. La 
coincidencia en la riera de la Salut de los dos 
criterios citados es un ejemplo que muestra 
con claridad la voluntad que hay detrás de la 
planificación de las grandes y las pequeñas 
obras de este Ayuntamiento.

Empezaba este escrito hablando de vacaciones 
escolares. A pocos días de comenzar agosto, 
quiero acabar deseando buenas vacaciones 
a todo el mundo. Y también, a las puertas de 
nuestra Fiesta Mayor de Sant Llorenç, animar 
a la máxima participación en las actividades 
que habrá en nuestra ciudad entorno al 10 de 
agosto. 

¡Buen verano a todas y a todos!

Jordi San José | L’alcalde

Edita: Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat. Departament 
de Comunicació. Redacció, distribució i publicitat: plaça 
de la Vila, 1. 08980 Sant Feliu de Llobregat. Tel. 93 685 80 00. 
Coordinació: Departament de Comunicació. Redacció: Ruth 
Tormo, Marta Saurina. Fotografies: Paco Feria i Departament 
de Comunicació. Adreça electrònica: comunicacio@santfeliu.
cat. Web: http://www.santfeliu.cat. Disseny: Opac, taller 
creatiu. Revisió lingüística: Servei Local de Català. Impressió: 
Gràfiques Fersosa. Edició: 19.000 exemplars. Imprès en paper 
ecològic, lliure de clor. Dipòsit legal: B-4219/60.

L’activitat dels 
regidors i regidores 
de barri es reprendrà 
al setembre
L’atenció dels regidors i regidores de barri quedarà 
interrompuda durant el mes d’agost. La propera 
cita amb els regidors i regidores de barri serà el 
dilluns 1 i el dimarts 2 de setembre.

•	 L’horari de la deixalleria
 (ctra. Sànson, s/n – 93 666 95 62) al juliol i a 

l’agost és de dilluns a dissabte, de 9 a 13.30 i
 de 15.30 a 19 h.
 
•	 Els mobles i trastos vells cal deixar-los 

els dilluns, a partir de les 20 h, a la porta del
 vostre domicili.

•	 La	deixalleria	mòbil	no funciona durant
 el mes d’agost.
 
Més informació: www.santfeliu.cat/mediambient

L’Ajuntament de Sant Feliu concedeix

subvencions a les persones en situació

d’atur que s’estableixin com a autònomes

i a les empreses locals que contractin

persones aturades de la ciutat.

 

El període de presentació de les sol·licituds 

finalitza el 31 d’octubre de 2014.

Ajuts per a
empreses i
persones
emprenedores

Més informació:
www.santfeliu.cat/subvencionsemprenedoria

La deixalleria
municipal i el servei
de recollida de mobles
i trastos vells, oberts
a l’estiu
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Neix el web Menys CO2 a Sant Feliu

Sant Feliu s’apropa al riu amb
la remodelació del camí d’accés 
a l’espai fluvial

Horts socials: un projecte solidari que 
alhora recupera un espai agrícola

Anar passejant a peu o amb bicicleta fins al riu Llobregat 
és ara molt més agradable a Sant Feliu. La remodelació del 
camí que porta fins a l’espai fluvial ha permès actuar en 
una superfície de prop d’11.000 m2 compresa entre el parc 
del Llobregat i la cruïlla de sota de l’autopista B-23. Els 
treballs, que es van iniciar al setembre de 2013 i van fina-
litzar al juny, han suposat la restauració del terra i la millora 
del paviment del pas que hi ha sota el carrer del Pla i que 
va fins a l’autopista. Part del camí s’ha cobert amb pedres 
pintades de color verd que identifiquen la zona destinada 
al pas de vianants i ciclistes. En el pas del carrer del Pla 
també s’han posat punts de llum per afavorir el passeig a 
qualsevol hora i millorar-ne la seguretat. A més, s’ha cons-
truït una rampa al carrer de Sant Josep que permet l’accés 
directe al camí.

L’actuació ha suposat també la millora de la vegetació de 
la zona, amb la plantació d’arbres, arbustos i plantes com 
magraners, freixes, joncs i heures. Les espècies vegetals 
utilitzades són autòctones amb la finalitat de garantir una 
bona adaptació i conservació.

L’1 de juliol es va fer al Palau Falguera la cloenda del curs 
i el lliurament de diplomes als alumnes del Programa de 
Qualificació Professional Inicial (PQPI)-Pla de Transició al 
Treball (PTT). S’han format 45 joves d’entre 16 i 25 anys 
que estaven a l’atur com a auxiliars d’establiments hote-
lers, auxiliars de fabricació mecànica i auxiliars de comerç 
i atenció al públic. 

Sant Feliu ha esdevingut per segon any consecutiu seu 
del programa concurs Yuzz, adreçat a joves emprenedors 
amb projectes o idees de negoci de base tecnològica. Un 
total de 23 joves estan treballant des de mitjan de març 
amb l’equip del programa des de les instal·lacions de la 
Torre del Roser per tal d’aconseguir que els seus projectes 
es facin realitat. Durant els sis mesos de durada del progra-
ma, en el que també col·labora l’Ajuntament, el centre de 
Sant Feliu ofereix formació, assessorament i tutories per-
sonalitzades als participants en la iniciativa. El programa 
Yuzz és una iniciativa del Centro Internacional Santander 
Emprendimiento (CISE) amb el patrocini del Banco San-
tander mitjançant Santander Universidades.

Des de principi de juliol, una trentena de persones aturades
de la ciutat estan treballant en un nou projecte impulsat 
des del Programa Solidaritat de l’Ajuntament i la Fundació 
Solidaritat de la Universitat de Barcelona que utilitzarà un 
terreny en desús qualificat com a ampliació de vial en un 
hort de 4.200 m2 i que està a tocar del Parc Agrari del Baix 
Llobregat.

Es tracta d’un projecte solidari que conjuga la recupe-
ració d’un espai per a l’agricultura amb l’atenció a les 
necessitats de persones amb dificultats d’inserció laboral, 
les quals hi han accedit mitjançant els Serveis Socials 
municipals. Són homes i dones en situació d’atur de llarga 
durada, sense cobertura i amb familiars a càrrec i també 
joves amb dificultats d’inserció laboral. La previsió és que 
al setembre es creï un altre grup de participants, de manera 
que l’hort pugui abastir fins a 60 persones.

Els terrenys, de propietat municipal, es troben al costat del 
carrer del Pla, entre la riera de la Salut i el carrer de Ramón 
y Cajal (riera de la Font). L’hort es conrearà entre tots els 
usuaris, de manera que es redueix al mínim la fragmenta-

Els 13 centres educatius que formen part del programa 
Agenda 21 escolar, amb la coordinació de l’Oficina de 
Serveis Ambientals de l’Ajuntament, han creat l’espai web 
Menys CO2 a Sant Feliu, que inclou tota una sèrie de 
recursos educatius per lluitar contra el canvi climàtic. 

L’espai, que penja del web municipal, inclou propostes 
d’allò més variades perquè les escoles i centres formatius 
treballin a les aules el foment dels bons hàbits energètics a 
través de dossiers didàctics, entorns virtuals per interactuar 
en línia, vídeos i altres suports audiovisuals, jocs de taula 
o contes, entre altres eines. Els diferents recursos estan 

D’altra banda, al llarg del camí s’han habilitat zones de 
descans, amb bancs de fusta i altres elements de mobiliari 
urbà. Passat el pas per sota de l’autopista hi ha una zona 
d’estada que ofereix una visió completa del riu.

El projecte, redactat per l’Àrea Metropolitana de Barce-
lona, ha tingut un cost de 364.114 € i ha estat finançat al 
50% entre el Fons Feder (Fons Europeu de Desenvolupa-
ment Regional) i l’Ajuntament.

El 15 de juny es va inaugurar el nou accés al riu en el marc 
d’un ambient festiu marcat per la participació dels Gegan-
ters de la Ciutat, els Bastoners de Sant Feliu, la Colla Espri-
ueta i El Tro de Falguera.

ció per tal de fer viable la productivitat del sòl agrícola, tal 
com estableixen les normatives urbanístiques i agràries 
tant estatals com autonòmiques i la del mateix Parc Agrari. 
Totes les persones que participen en la iniciativa, que han 
rebut una formació teòrica prèvia i reben l’acompanyament 
de personal tècnic durant el procés, esdevenen responsa-
bles del conjunt de la producció i són els consumidors de 
tot el que s’hi conrea. La iniciativa compta amb el suport i 
la implicació de diferents entitats locals.

Els horts socials tenen com a principals objectius afavorir 
la inserció social de les persones que hi participen, con-
tribuir al seu benestar personal, tant en l’àmbit de la salut 
com de l’alimentació, i millorar la seva qualitat de vida. En 
aquest sentit, les persones beneficiàries valoren positiva-
ment el fet d’estar actives, ja que creix la seva autoestima 
i autoconfiança, estimula les relacions socials i els ajuda a 
reduir l’estrès.

El projecte ha estat subvencionat per la Fundació La Caixa 
amb un total de 43.000 €. 

classificats segons les etapes educatives de l’alumnat 
i estan a disposició de totes les escoles, institucions o 
entitats d’educació en el lleure.

Entre els recursos del web hi ha materials elaborats per 
centres o institucions i també materials creats pels mestres 
de Sant Feliu que han participat en el projecte. Destaquen el 
conte infantil “La fada espavilada”; L’auditoria energètica, 
que serveix per fer auditories a l’escola o l’Energy project, 
per treballar el canvi climàtic en anglès.

www.santfeliu.cat/menysco2

Totes les fotografies a:

www.flickr.com/ajsantfeliu

www.facebook.com/ajsantfeliu

Es lliuren els diplomes als 
alumnes del PQPI-PTT 2014

En marxa la segona
edició del programa Yuzz 
d’emprenedoria jove
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Es presenta el nou Casal de Joves
El Complex avança per aconseguir 
l’equilibri econòmic

L’Ajuntament va presentar el 3 de juliol l’avantprojecte 
d’obres d’ampliació i remodelació del Casal de Joves 
en un acte al mateix equipament. Paral·lelament es van 
exposar els resultats del procés participatiu dut a terme 
prèviament per conèixer les idees dels joves sobre com 
hauria de ser el futur Casal de Joves. Bona part de 
les propostes recollides s’han incorporat en el projecte 
amb l’objectiu de convertir el Casal “en un espai de 
referència per al jovent”, segons la regidora de Joventut, 
Lídia Muñoz. La previsió és que l’Ajuntament aprovi el 
projecte definitiu a l’octubre i les obres es facin a partir de 
la segona meitat del 2015. 

Entre les principals novetats de l’equipament destaca 
una gran sala de concerts, l’augment del nombre de 
bucs d’assaig, la creació d’un estudi de gravació i una 
cafeteria. La nova sala per a concerts, que es construirà 
sobre l’actual plaça del davant del Casal, tindrà doble 
alçada, un escenari i capacitat per a 350 persones. 

Els dos anys d’intervenció tècnica de l’Ajuntament sobre 
l’explotació del Complex Municipal de Piscines, concessió 
que està en mans del Club Natació Sant Feliu (CNSF), han 
finalitzat. El període en què Ajuntament i Club han treballat 
plegats amb l’objectiu d’aconseguir l’equilibri econòmic 
de la concessió es va iniciar el desembre de 2011 i va 
finalitzar el desembre de 2013. Posteriorment, en el ple de 
maig es van aprovar per unanimitat la memòria tècnica i 
les actuacions dutes a terme durant aquests dos anys per 
fer sostenible el funcionament del centre esportiu.

La intervenció de l’Ajuntament va ser una decisió del ple 
de setembre de 2011 davant les greus dificultats del Club 
Natació Sant Feliu per tirar endavant el Complex després 
dels problemes detectats a les bigues de la piscina. 
Aquest incident es va veure agreujat pel tancament de 
les instal·lacions durant set mesos, de novembre de 2008 
a juny de 2009, per fer la reparació i pel context general 
de crisi econòmica dels anys posteriors. De fet, durant el 
període 2008-2009 es van reduir els abonaments un 15%. 

Fruit de la intervenció i amb la voluntat de garantir la 
pràctica esportiva com a servei públic de salut i lleure, 
l’Ajuntament ha destinat més de 2,4 milions d’euros 
que han permès fer inversions en les instal·lacions, 
així com pràcticament assolir l’equilibri econòmic de la 
concessió. S’ha reduït el deute amb les entitats bancàries 
i s’ha contingut la despesa. A més, s’ha fet accions que 

El nou Casal també disposarà de dues sales polivalents 
de 70 m2 cadascuna, així com d’un espai per a l’estudi i 
una aula d’art. Un altre dels canvis és la modificació de la 
porta d’entrada que se situarà davant l’espai de La Nau, 
Cultura i Tradicions.

La veu dels joves 

Més de 400 joves van participar en el procés dut a 
terme de novembre a desembre de 2013 per conèixer les 
propostes dels usuaris del Casal sobre quins aspectes 
hauria de tenir el projecte de reforma. A través d’un 
qüestionari i de tallers participatius els joves van deixar 
constància sobretot de la necessitat d’una cafeteria com 
a espai de trobada, d’una sala gran per a concerts, així 
com d’una sala d’audiovisuals i multimèdia. Els joves 
també van fer propostes per dinamitzar encara més el 
Casal i fer-hi noves activitats.

han permès l’augment lent però constant del nombre 
de persones abonades. Així, s’ha passat dels 2.896 
abonaments de gener de 2012 als 3.525 de desembre 
de 2013, quan el sector dels clubs esportius, segons 
l’Associació d’Empresaris de Clubs de Fitness Catalans, 
porten cinc anys de davallades en el nombre d’usuaris 
d’un 20%. 

Durant aquests dos anys també s’ha reforçat el component 
social en la gestió del Complex. En aquest sentit, s’han 
mantingut els cursos de natació escolar per on passen 
uns mil infants cada any, i s’ha creat un abonament per a 
persones aturades del qual s’han beneficiat 491 persones.
També s’ha potenciat la participació del Complex en 
activitats populars.

D’altra banda, s’han fet noves propostes d’activitats, 
serveis i tarifes horàries, s’han reformat sales, s’han 
renovat equips tècnics i s’ha incorporat un nou sistema 
de control d’accés de les persones usuàries. 

El regidor d’Hisenda, Manel Carrion, assegura que “la 
voluntat de l’Ajuntament en el procés d’acompanyament 
al Club Natació Sant Feliu d’aquests últims dos anys 
ha estat fer les coses per consens, analitzant, valorant 
i buscant alternatives”. En aquest sentit considera que 
“s’ha fet un treball modèlic en les relacions entre una 
entitat i una administració”.

MOTOR
FANGU S.L.
25 anys al seu servei
Agencia Oficial Renault

Vendes: Pl. Pere Dot, 69 - Sant Feliu de Llobregat
Tel. 93 666 48 02
Taller: Doctor Bruguerolas, 23 - Sant Feliu de Llobregat
Tel. 93 666 08 69
motorfangu@red.renault.es - www.motorfangu.com

Segueix-nos
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ens privats. L’objectiu és donar a conèixer a la ciutadania 
l’àmplia oferta de cursos que poden fer a prop de casa, 
ja sigui en l’àmbit de la formació reglada com en temes 
específics (tecnologia, idiomes, música, etc.), i ajudar-los 
a triar el que millor s’adapti a les seves necessitats. El 
tríptic amb l’oferta formativa es pot trobar en els diferents 
equipaments municipals i també es pot consultar al web 
de l’Ajuntament.

Tota l’oferta formativa per a adults, 
en una publicació

Millora la percepció general
de la gestió municipal

La formació és un valor afegit a l’hora de trobar feina i un 
camí que cada cop més persones reprenen per deixar 
enrere l’atur o senzillament millorar laboralment. Davant 
aquest fet, l’Ajuntament ha volgut reunir en un únic 
document tota l’oferta formativa adreçada a persones 
adultes que s’oferirà a la ciutat durant el curs 2014-2015, 
tant la promoguda des de l’àmbit municipal i d’altres 
institucions públiques com la impulsada per entitats o 

Els resultats d’una enquesta d’imatge municipal 
encarregada per l’Ajuntament el mes de juny al Gabinet 
d’Estudis Socials i Opinió Pública (GESOP), mostren que 
la percepció general de la gestió municipal ha millorat 
en els darrers quatre anys. L’enquesta, que és una eina 
per disposar d’informació i així optimitzar els serveis i la 
gestió municipal, es va fer per telèfon a 800 ciutadans i 
ciutadanes majors d’edat empadronats a Sant Feliu i ha 
tingut un cost de 15.596 €.

Fruit de les entrevistes es percep que la gran majoria de 
ciutadans i ciutadanes (prop del 85%) estan satisfets de 
viure a Sant Feliu. Quatre de cada deu consideren que la 
ciutat ha millorat en el darrer any, mentre que una quarta 
part pensa que ha empitjorat. De cara al futur, més del 
56% de les persones entrevistades es manté optimista i 
confia que la ciutat millorarà.

La tranquil·litat, les bones comunicacions i la proximitat 
a Barcelona són els aspectes que la ciutadania destaca 
com a més positius de la localitat. Pel que fa als problemes 
més greus, la majoria esmenta temes relacionats amb 
l’espai públic (soterrament de la via del tren, estat dels 
carrers i neteja), seguits d’assumptes vinculats amb la 
situació econòmica (atur, manca de comerç, impostos) i 
amb el transport i l’aparcament. Cal destacar la caiguda 
de la percepció de la neteja de la ciutat com un problema, 
que baixa 11 punts des del 2010.

Gestió municipal

La ciutadania valora l’actuació de l’Ajuntament amb una 
nota mitjana de 5,6, tres dècimes més que fa quatre 

 Any 2010 2014

Aspectes més positius  

Ambient tranquil 45,1 49

Bones comunicacions 21,3  20,8 

Situació 20,6 22,1

Urbanisme, espais verds 20,1 22,5

Serveis i equipaments 15,1 25,0

Problemes més greus  

Soterrament de la via del tren 16,8 15,9

Estat de l’espai públic 12,8 15,7

Neteja 26,3 15,3

Soroll 1,5 1,8

Brutícia gossos 3,5 3,8

Situació econòmica (atur, manca 16,8 39,3
de comerç, impostos...) 

Mobilitat (transports, 35,3 22,4
aparcament, circulació...) 

Serveis i equipaments 26,7 23,6

Seguretat i civisme 10,3 5,9

 Any 2010 2014 

Valoració de la gestió municipal
per àmbits (del 0 al 10)   

Bus urbà 7 7 

Activitats culturals 6,1 6,6

Serveis a la gent gran 6,7 6,4

Escoles bressol 5,8 6,4

Recollida de residus 5,6 6,2

Instal·lacions esportives 6,1 6,2
Manteniment de parcs i 

zones verdes 5,4 6

Neteja viària i d’espais públics 5,2 5,9

Serveis als joves 4,9 5,1

Consulteu els resultats de l’enquesta a: www.santfeliu.cat/enquesta2014

1 FORMACIÓ REGLADA Certificat de formació instrumental · Graduat en Educació Secundària (GESO) 

Pla de Transició al Treball ·  Cicles formatius de grau mitjà · Curs de preparació per a les proves d’accés a 

cicles formatius de grau superior · Batxillerat · Graus i màsters universitaris i altres ensenyaments universitaris 

amb titulacions pròpies 2 FORMACIÓ PER AL MÓN LABORAL Formació per a la recerca de 

feina · Monogràfics d’orientació per a la recerca de feina · Cursos de formació ocupacional per a persones 

desocupades · Curs de dependent polivalent · Curs d’operador certificat de carretons elevadors · Formació 

bàsica en manipulació d’aliments · Programa Joves per a l’ocupació: certificat en l’especialitat de dinamització 

d’activitats de lleure educatiu infantil i juvenil · Programes de Formació i Inserció· Formació Ocupacional CIFO 

Formació per a persones emprenedores, empreses i comerços 3 FORMACIÓ EN TECNOLOGIES DE 

LA INFORMACIÓ I COMUNICACIÓ (TIC)  Formació bàsica en l’ús d’Internet, tecnologies i innovació 

Cursos i tallers en tecnologies de la informació i comunicació (TIC) · Informàtica. Competic · Tallers de noves 

tecnologies · Formació d’àmbit tecnològic a persones emprenedores, innovadors socials i entitats · Informàtica 

i Internet per a gent gran 4 FORMACIÓ EN LLENGÜES Cursos de català del Centre de Normalització 

Lingüística (CNL) · Llengua catalana i llengua castellana · Llengua anglesa · Escola de llengües a través de la 

UOC · Català oral, català escrit i alemany per a gent gran 5 FORMACIÓ MUSICAL Música per a joves i 

adults, a partir de 14 anys · Tallers de música, per a joves de 15 a 20 anys 6 FORMACIÓ D’ACOLLIDA 

Sessions d’acollida 7 ALTRES ACTIVITATS FORMATIVES Associació Amics de l’Escola d’Adults Mestre 

Esteve · Telecentre Connecta · Ateneu Santfeliuenc · Casal de la Dona.

Més informació: www.santfeliu.cat/educacio 

L’oferta formativa s’estructura en set tipologies diferents que apleguen prop d’una 
quarantena de titulacions, que alhora inclouen molts més cursos d’especialitats 
concretes. 

anys. Dels diferents àmbits de gestió suggerits, el bus 
urbà es manté com el més ben valorat, seguit de les 
activitats culturals, els serveis a la gent gran i les escoles 
bressol. En canvi, els serveis d’ocupació i els destinats 
als joves són els que reben les notes més baixes, tot i que 
sempre aproven. En comparació amb l’enquesta de fa 
quatre anys, tots els àmbits de gestió mantenen o veuen 
millorada la nota, excepte els serveis a la gent gran que 
perden tres dècimes.
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La Congregació Sant Pere Ad Vincula va viure el 27 de 
juny un acte d’agraïment en reconeixement a la tasca 
educativa i social duta a terme des de l’any 1913 a Sant 
Feliu i, en especial, a través del col·legi Verge de la Salut. 
L’acte, celebrat a les instal·lacions de l’escola, va ser 
obert a la ciutadania i a la comunitat d’exalumnes del 
centre. En el marc de la jornada, l’Ajuntament va lliurar a 
la congregació la Rosa de la Ciutat, distinció municipal 
creada per premiar els mèrits o tasques realitzades per 
una persona física o jurídica. 

L’AMPA, així com els treballadors i treballadores de 
l’escola Verge de la Salut van sol·licitar a l’Ajuntament 
que atorgués la Rosa de la Ciutat a la Congregació Sant 
Pere Ad Vincula en considerar que durant el segle que 
han gestionat el col·legi, més conegut com “els Padres”, 
han estat sempre a disposició de la ciutadania de Sant 
Feliu i han contribuït a la formació de molts santfeliuencs 
i santfeliuenques fent ús d’un “tarannà senzill, obert i 
acollidor”. 

El 18 de juny es va presentar la campanya “Fes turisme amb el 
Tram!”, que té com a objectiu promoure els principals atractius 
turístics de la comarca per on passa el Trambaix. La iniciativa 
està impulsada pel Consorci de Turisme del Baix Llobregat 
juntament amb el Trambaix i els ajuntaments de Cornellà, 
Esplugues, Sant Feliu, Sant Joan Despí i Sant Just Desvern. 

La campanya ofereix descomptes per a les persones usuàries 
del Trambaix i promocions especials per a famílies, coincidint 
amb l’Any Internacional de Turisme Familiar. Entre les propostes 
turístiques de la campanya s’ofereix la possibilitat de visitar el 
Palau Falguera i de descobrir la ruta modernista de Sant Feliu. 
També hi ha visites al Museu de les Matemàtiques de Cornellà 
o al Museu de Can Tinturé i La Rajoleta d’Esplugues, el Centre 
Jujol Can Negre de Sant Joan Despí o l’edifici Walden de Sant 
Just Desvern. 

Més informació: www.turismebaixllobregat.com/tram

Els Padres reben la Rosa de la Ciutat per 
la seva tasca educativa

Turisme a Sant Feliu 
amb el Trambaix

El Síndic de Greuges presenta 
l’informe anual de 2013

 El reconeixement a la congregació es produeix quan es 
compleixen 101 anys de la gestió del centre educatiu a Sant 
Feliu per Sant Pere Ad Vincula. A més, coincideix també 
amb la decisió de la congregació de cedir la gestió de 
l’escola a la Fundació Narcís Jubany, que s’encarregarà del 
centre a partir del curs vinent. 

La Congregació Sant Pere Ad Vincula es va fundar l’any 
1839 a Marsella amb la voluntat d’acollir els joves amb 
necessitats de protecció i assistència social d’aquesta ciutat 
francesa. Des d’allà es va anar estenent a altres països i 
l’any 1889 va crear l’asil Duran a Barcelona per ajudar a la 
reinserció dels joves de famílies desestructurades. L’any 
1913 la Congregació va arribar a Sant Feliu on va obrir un 
centre que rebria el nom de “Vila de la Salut” i que oferia una 
atenció diferent a alguns dels joves de l’asil de Barcelona, 
els quals també rebien ensenyament. Finalment, a la dècada 
dels 60, el centre va esdevenir un col·legi de primària i 
secundària. Des de l’any 1973, el centre és mixt i actualment 
acull prop de mil alumnes d’entre 3 i 18 anys. El Síndic Municipal de Greuges de Sant Feliu de 

Llobregat, Magí Boronat, va presentar en el Ple municipal 
de juny, celebrat el dijous 26, l’informe corresponent a 
les seves actuacions durant el 2013. Així, l’any passat 
l’oficina del Síndic va realitzar 136 atencions a ciutadans 
i ciutadanes, de les quals es van derivar 95 actuacions, 
entre expedients (40), mediacions (53) i actuacions d’ofici 
(2). L’any 2013 també es va treballar en 6 intervencions 
que no s’havien tancat el 2012.

En el segon any d’activitat del segon mandat de la 
Sindicatura Municipal, el nombre d’actuacions ha 
augmentat respecte de l’any anterior. L’any 2013 
ha tornat a destacar l’augment de persones que es 
dirigeixen al Síndic per exposar problemàtiques de caire 
social i econòmic derivades de la crisi econòmica i 
social que acaben repercutint en els drets més bàsics de 
les persones, com ara l’accés a l’habitatge o la garantia 
d’una renda bàsica. Per temes, la majoria d’expedients 
i mediacions del 2013 s’han centrat en assumptes 
relacionats amb els sorolls, el manteniment i la mobilitat 
a la via pública, els serveis socials, les demores en 
respostes a peticions, sancions i impostos. Les queixes 
relacionades amb el medi ambient, bàsicament per 
contaminació acústica, segueixen sent una problemàtica 
recurrent.

D’altra banda, fins al juny de 2014 l’oficina del Síndic 
ha obert un total de 56 intervencions, entre expedients 

(29), mediacions (10), assessoraments (9) i consultes (8). 
En el que portem d’any també s’han gestionat les 23 
intervencions de l’any 2013 que quedaven pendents de 
resolució.

En aquest informe el Síndic manifesta el seu desig d’haver 
servit per “millorar alguns aspectes de l’administració 
municipal i contribuir així a aconseguir una societat 
més justa i participativa”. D’altra banda, assegura que 
“malgrat els esforços, encara queda feina per fer”, i fa 
una crida a l’Ajuntament per “posar en valor la institució, 
promovent la seva difusió entre la ciutadania i valorant 
adequadament les recomanacions” que es fan.

El Síndic Municipal de Greuges de Sant Feliu és una 
institució creada a iniciativa de l’Ajuntament l’any 
2006 amb l’objectiu de garantir els drets fonamentals 
i les llibertats públiques dels santfeliuencs i les 
santfeliuenques, en relació amb les actuacions de 
l’Administració municipal i les seves competències. 

Oficina del Síndic de Greuges
Palau Falguera (c/ Falguera, 2) · Tel. 93 685 80 21
sindic@santfeliu.cat  · www.santfeliu.cat/sindic
Horari: de dilluns a dijous, d’11 a 14 h, i dilluns i 
dimarts, de 16.30 a 19 h
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Un any més, l’Ajuntament ha posat en marxa coincidint 
amb el període d’estiu tot un seguit de petites obres 
destinades a suprimir barreres arquitectòniques i millorar 
la seguretat, accessibilitat i mobilitat en la via pública. Al 
llarg de 10 setmanes i fins a mitjan setembre s’actuarà 
en diferents barris en el marc del Pla de millora de l’espai 
urbà 2014 (PMEU). A més, també es faran obres de 
millora en l’enllumenat públic.

D’altra banda, al marge de les actuacions del PMEU, 
l’obra més important de l’estiu és la millora de la riera 
de la Salut en el tram comprès entre el carrer de Can 
Calders i el passeig dels Pins, que finalitzarà a mitjan 
agost. L’Ajuntament assumeix íntegrament el cost de 
l’obra que no estava inclosa en el Projecte d’intervenció 
integral de “Fem barri” en estar aquest tram condicionat 
pel soterrament de la via del tren. Davant el fet que les 
obres de l’equipament de l’antiga fàbrica de les tovalloles 
finalitzaran properament, l’Equip de Govern ha volgut 
arranjar completament la zona per donar una solució 
global gairebé definitiva i garantir una millor mobilitat de 
vianants i vehicles en el barri de la Salut. 

El conjunt de les obres d’aquest estiu suposaran la 
inversió de més de 523.000 €.

L’actuació a la riera de la Salut és la més 
important de l’estiu i coincideix amb la fi de 
la construcció del Centre Cívic Tovalloles

Noves obres a tota la ciutat per 
millorar l’espai públic

Carles Buïgas i Marquès de Monistrol
Millora de l’accessibilitat i renovació del paviment entre 
Roses i General Manso i també a Marquès de Monistrol, 
entre Girona i Carles Buïgas. Per millorar la seguretat en 
les cruïlles s’amplien voreres i es desplacen passos de 
vianants i parades d’autobús. 

Joan de Batlle 
Arranjament de voreres i reducció del 
nombre d’arbres entre Carles Buïgas 
i Frederica Montseny per millorar la 
visibilitat a les nits.

Mas Lluí 
Ampliació de la vorera del 
carrer entre els números 5 i 11 
per millorar l’accessibilitat dels 
vianants. L’aparcament passa a 
ser en cordó.

Millora de la mobilitat i seguretat 
a la riera de la Salut
L’actuació suposa l’asfaltat de les calçades 
central i lateral de la riera de la Salut, 
entre Constitució i Can Calders. També 
es construeixen dos passos elevats per a 
vianants a l’entrada i sortida del pont sota 
la via del tren per afavorir la reducció de la 
velocitat del trànsit rodat. Alhora es millora 
el pas perquè sigui més segur i s’hi instal·len 
nous punts de llum. L’obra també inclou la 
construcció d’una escala i una rampa per a 
vianants que millorarà la connexió de la riera 
amb el carrer de la Constitució, així com la 
prolongació del carril bici des del carrer de 
Can Calders fins al passeig dels Pins. 

Jaume Ribas
Millora de les voreres entre 
Ramón y Cajal i Joan Antoni 
Samaranch.

Constitució
Per millorar la mobilitat entre 
Picasso i Lluís G. Rius s’amplia 
la vorera entre els números 
18 i 26, fet que comportarà 
l’eliminació d’algunes places 
d’aparcament. 

Ramón y Cajal 
Renovació del paviment de la 
calçada entre Sant Josep i Sant 
Joan.

Pg. del Canal i pl. Can 
Maginàs 
Construcció d’una escala per pujar 
pel talús de jardineria que hi ha al 
lateral del passeig del Canal. Els 
graons sortiran del davant de la porta 
del pati de l’escola Arquitecte Gaudí.

Millora d’11 passos elevats en 
diferents punts 
Se suavitzen les rampes dels passos elevats 
dels carrers de Miquel Coll i Alentorn, Marquès 
de Monistrol, Laureà Miró (amb Alumini, Serra, 
Carcereny i Tristany i Torras i Bages); Sant Josep 
(amb Josep Teixidor i prolongació de Falguera) 
i Comte de Vilardaga (amb Baix Llobregat i 
Frederica Montseny). També s’arranja el pas de 
Laureà Miró amb Pou de Sant Pere, que obligarà 
a tallar el trànsit durant una setmana a l’agost. 

Enllumenat més eficient 
en places i carrers
Es renoven els llums del parc 
Nadal, la pl. Lluís Companys, així 
com del ptge. Sant Joan i dels 
c/ Torras i Bages, Joan Maragall, 
Josep Maria de Molina, Verge de 
Montserrat i Francesc Sáez. 

Can Maginàs 
S’amplien els punts de llum 
al voltant de la masia de Can 
Maginàs i es substitueixen els 
de baixa eficàcia energètica.
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Plaça de Can Llobera
Diverses obres de millora i 
manteniment de la plaça.
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Un any més, els mesos d’estiu arriben carregats 
d’activitats lúdiques per a infants i joves. Els casals i els 
campus esportius, així com tallers i activitats de lleure 
en són els protagonistes. Des de finals de juny hi ha 
en marxa casals en diferents espais de la ciutat. Quant 
als campus esportius, l’oferta inclou el campus Andrey 
Xepkin del Club Handbol Sant Llorenç, el campus de 
bàsquet del CB Santfeliuenc, el de gimnàstica rítmica del 
Club Rítmica Sant Feliu i els campus de futbol organitzats 
pel Santfeliuenc-CFA i per la Penya Recreativa Sant Feliu. 
A més, el Complex Municipal de Piscines també ofereix 
un campus que combina esport i entreteniment.

Una altra proposta és la Piscina Municipal de l’Escorxador, 
que estarà oberta fins al 7 de setembre, amb la novetat de 
les “Nits a l’Escorxador” dels dissabtes de juliol en què la 
instal·lació permet el bany de 21 h fins a mitjanit.

El Casal de Joves també té propostes a les tardes de 
dilluns a divendres del mes de juliol com cinema a la 
fresca, tallers i activitats esportives.

A més, durant els mesos de juliol i agost, els patis de les 
escoles Gaudí, Monmany i Salvador Espriu seran oberts 
tots els dies, de 10 a 21 h.

128 infants becats
L’Ajuntament ha atorgat ajudes econòmiques a 128 infants 
perquè puguin gaudir dels casals i campus esportius. 
Les ajudes oscil·len entre el 75% i el 90% del preu de 
l’activitat.D’altra banda, malgrat que ha finalitzat el curs 
escolar i amb l’objectiu de garantir que tots els infants 
facin un mínim d’un àpat diari complet, l’Ajuntament junt 
amb Creu Roja i Cáritas subvencionen totalment el cost 
del servei de menjador en els casals i campus d’estiu a un 
total de 58 infants. 

Cap infant sense menjador a 
l’agost
Durant el mes d’agost l’Ajuntament habilitarà un menjador 
social al Casal de la Gent Gran per a aquells infants que 
des dels Serveis Socials es consideri necessari.

Per tercer any consecutiu, els jardins del Palau 
Falguera han acollit el Cicle de Joves Intèrprets al 
Palau que es consolida com una finestra oberta de la 
producció musical santfeliuenca.
 
El públic ha pogut conèixer grups locals com Growth 
Rings, que va fer una exhibició de jazz fusió, en el 
seu segon concert a la ciutat, o la formació femenina 
Rombo, que està preparant el seu primer LP sota la 
producció de David Rodríguez, de La Bien Querida. 
Els Navegants, formació local nascuda a la tardor 
de 2011, també va pujar a l’escenari per presentar el 
seu nou espectacle sobre psicodèlia poètica. D’arrels 
santfeliuenques també són els membres de Surfin 
Trash Hero, formació que va sorprendre amb el seu 
surf-rock. L’irlandès establert a Sant Feliu Mark Duffy 
també va aportar el seu granet de sorra versionant 
cançons de Leonard Cohen.

Altres propostes que van deixar la seva empremta 
musical als jardins del Palau Falguera van ser els dos 
combos de jazz i folk de l’Escola Municipal de Música 
i el Trio Rock de l’Aula de Música i Teatre. 

La cloenda del cicle va anar a càrrec de The Soul 
Mamas, banda de soul-funk amb membres de Sant 
Feliu, Barcelona i altres municipis de la comarca, que 
es va presentar en el marc de la Festa de Tardor 2013. 

Casals i campus 
d’estiu, adaptats a les 
necessitats socials

Joves talents 
musicals pugen
a escena en el
III Cicle de Joves 
Intèrprets al PalauUna vintena de joves artistes, tant locals com de fora de 

Sant Feliu, han exposat les seves creacions en la mostra 
TransArt 2014 que fins al 21 de juliol s’ha pogut veure 
a la sala d’exposicions del Palau Falguera. En l’edició 
d’enguany la mostra ha fet un pas endavant incorporant 
diverses novetats per guanyar visibilitat. 

Tot i que TransArt va néixer a la dècada dels 90, va 
ser l’any 2013 quan l’Ajuntament va apostar fort per 
recuperar aquest esdeveniment cultural després d’un 
període d’inactivitat. L’objectiu, segons el regidor 
de Cultura, Manel Martínez, és convertir l’exposició 
“en un espai de referència en la divulgació i promoció 
dels artistes novells”. Enguany, a més, s’ha fet un pas 
endavant afavorint una participació més activa dels 
artistes. En aquest sentit, dos dels joves artistes han fet 
també de comissaris de la mostra, fet que ha propiciat la 
incorporació de nous llenguatges artístics. 

Una altra novetat d’aquesta edició ha estat l’ampliació 
de les accions divulgatives vinculades al TransArt. Així, 
el 21 de juny, dia de la inauguració, es va fer un concert 
performance i el 3 de juliol es va fer una xerrada sobre les 
noves tendències pictòriques, a càrrec de la professora 

de Belles Arts de la Universitat de Barcelona, Marta 
Juvanteny.

En aquesta edició, l’exposició també ha transcendit més 
enllà de Sant Feliu en aconseguir la implicació de la 
Facultat de Belles Arts de la UB. Així, alguns dels joves 
que hi participen s’han format en aquest centre. 

La Mostra TransArt de joves creadors 
amplia horitzons amb activitats 
complementàries
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Sant Feliu celebra el 18è Aplec de la Salut

Coincidint amb la Pasqua Granada, el 9 de juny es va 
celebrar el tradicional Aplec de la Salut, acte organitzat per 
l’Associació Calaix de Sastre. El toc de sortida va ser el repic 
de campanes a càrrec de la Colla de  Campaners de Sant 
Llorenç. Després de la pregària a la catedral, la marededéu 
de la Salut va sortir des de la plaça de la Vila cap a la seva 
ermita, acompanyada pels trabucaires de la ciutat. Un cop 
arribats a la Salut, es va fer la hissada de bandera i l’escrip-
tor Agustí Vilar va llegir el pregó. Tot seguit, van actuar les 
colles i corals i es va celebrar la missa solemne. L’Esbart de 
l’Agrupació Cultural Folklòrica va fer el Ball de la Soca i hi va 
haver sardanes. 

L’escriptora Maite Carranza guanya el 
Premi Cervantes Chico 2014

L’escriptora santfeliuenca Maite Carranza ha guanyat el 
Premi Cervantes Chico 2014 en reconeixement a la seva tra-
jectòria en literatura infantil i juvenil. El guardó, concedit per 
l’Ajuntament d’Alcalá de Henares, li serà lliurat a l’octubre. 
Carranza és escriptora, guionista i col·labora com a profes-
sora d’escriptura de guions amb diverses universitats. Molts 
títols de la seva extensa obra han estat guardonats amb 
premis tan importants com el Premi Nacional de Literatura 
Infantil i Juvenil del Ministeri de Cultura (2011), el Premi 
Edebé (2010 i 2002) o el Premi de la crítica Serra d’Or de 
narrativa juvenil (1987), entre altres.

Els barris celebren la seva festa

Els veïns i veïnes de Can Maginàs, la Salut i Falguera, 
així com els del carrer de Joan de Batlle van viure en els 
mesos de maig i juny les festes majors del seu barri. Les 
celebracions van estar marcades per activitats populars 
per a tots els públics organitzades amb la participació de 
les entitats de cada barri i el suport de l’Ajuntament. Les 
propostes van convidar la ciutadania a sortir al carrer i a 
gaudir de l’ambient lúdic i festiu. El cap de setmana del 17 
i 18 de maig, la plaça de Can Maginàs va acollir les festes 
del barri, i del 30 de maig a l’1 de juny va ser el torn de les 
festes de la Salut. Del 13 al 15 de juny es vestia de festa 
el barri de Falguera i, coincidint amb Sant Joan, del 21 al 
24 de juny el carrer de Joan de Batlle celebrava la seva 
tradicional festa popular.

Èxit de participació en la 2a Fira de la 
Cervesa Artesana

El dissabte 28 de juny es va celebrar als jardins del Palau 
Falguera la 2a Fira de la Cervesa Artesana de Sant Feliu. 
Fins a la mitjanit, la Fira va congregar 23 productors cer-
vesers, més de 120 cerveses diferents i 8 estands gastro-
nòmics. Durant tota la jornada hi va haver representacions 
teatrals, animació infantil, concerts, Dj, rutes cerveseres, 
espectacles de màgia i activitats per a tots els públics. La 
Fira de la Cervesa de la ciutat està organitzada per La Taber-
na de Sant Feliu i l’Ajuntament, amb el suport de diferents 
col·laboradors.

Més de 200 persones a la I Setmana d’Estiu 
de Pedagogia Sistèmica 

Més de 200 persones vinculades al món educatiu van par-
ticipar del 7 a l’11 de juliol en la I Setmana d’Estiu de Peda-
gogia Sistèmica Multidimensional de Catalunya celebrada 
a Sant Feliu. L’esdeveniment, organitzat conjuntament per 
l’entitat Connexions i l’Institut de Ciències de l’Educació 
(ICE) de la Universitat Autònoma de Barcelona, va permetre 
donar a conèixer experiències de la pedagogia sistèmica, 
corrent pedagògic que entén la comunitat escolar com un 
tot i treballa especialment les emocions, la confiança, el res-
pecte, etc. Així, en el marc de la Setmana es van fer cursos, 
tallers i altres activitats.

D’altra banda, el 18 de juny es va fer a Sant Feliu el lliura-
ment dels premis Edurecerca que reconeixen els treballs 
de recerca dels alumnes de batxillerat i cicles formatius de 
grau superior del Baix Llobregat. Irene Lahuerta, de l’institut 
Olorda, va guanyar un dels guardons.

La campanya “Junts davant les 
necessitats” es tanca amb la recollida de 
400 kg d’aliments

La segona campanya de recollida d’aliments “Junts davant 
les necessitats” impulsada per la Creu Roja de Sant Feliu i 
l’Ajuntament junt amb la col·laboració de diverses entitats 
ciutadanes, els Mossos d’Esquadra i la Policia Local, ha 
aconseguit recollir al voltant de 400 kg d’aliments. La cam-
panya, que es va posar en marxa a primers de juny, es va 
dur a terme durant dues setmanes. Els punts de recollida 
d’aliments han estat la Biblioteca Montserrat Roig, la Creu 
Roja i el Parc de Bombers. Els aliments s’han distribuït entre 
les famílies més necessitades a través dels Serveis Socials 
municipals.

Setmana de la Gent Gran

Del 14 al 22 de juny es va celebrar la Setmana de la Gent 
Gran de Sant Feliu, amb un programa variat de més d’una 
desena d’actes, com representacions teatrals, espectacles 
musicals, xerrades, tertúlies, balls i activitats esportives, 
entre altres.

Un dels principals objectius de la Setmana és donar a 
conèixer la feina que les persones grans de la ciutat han dut 
a terme en els tallers organitzats per a aquest col·lectiu. Al 
llarg de l’any, al voltant de 500 persones han participat en 
algun dels diferents tallers.

Desè aniversari de la Fira de la Solidaritat

El dissabte 14 de juny es va celebrar a la plaça de la Vila 
la desena edició de la Fira de la Solidaritat, organitzada 
pel Consell Solidari de Sant Feliu i l’Ajuntament, juntament 
amb la participació d’una quinzena d’entitats. Un any més, 
la Fira es va centrar a  reclamar el dret a una vida digna. En 
el marc d’un ambient lúdic i festiu, durant la jornada hi va 
haver xerrades, espectacles d’animació infantil, tallers i la 
mostra d’entitats solidàries de Sant Feliu, a través de la qual 
es dóna a conèixer la feina que les organitzacions no gover-
namentals i solidàries del municipi duen a terme. Tampoc 
no hi va faltar la lectura del Manifest, a càrrec de les entitats 
solidàries participants en la jornada, i una cercavila com a fi 
de festa.  
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317 persones es mullen per l’esclerosi 
múltiple a les piscines municipals 

L’Espanyol celebra el XII Fòrum de la 
Fundació a Sant Feliu

Sant Feliu, aparador del millor futbol de 
base amb la 5a Festa del Futbol Català

Un total de 317 persones es van banyar el 13 de juliol a 
les piscines municipals per donar suport a la campanya 
Mulla’t per l’esclerosi múltiple, promoguda per la Fundació 
Esclerosi Múltiple des de fa 21 anys. Els voluntaris i 
voluntàries van nedar per aquesta causa solidària 373.860 
metres i es van recaptar 889,50 euros. L’objectiu de la 
campanya és sensibilitzar la ciutadania sobre aquesta 
malaltia que pateixen més de 40.000 persones a tot 
l’Estat espanyol i recaptar fons per crear serveis per a les 
persones afectades, millorar l’atenció sociosanitària que 
reben i promoure la investigació mèdica. 

Al Complex Municipal de Piscines, 154 persones van 
nedar 141.810 metres en solidaritat amb els malalts 

El Pavelló Municipal d’Esports Andrei Xepkin i els camps 
de futbol de les Grases van acollir del 13 al 15 de juny 
la 5a Festa del Futbol Català, en què es van disputar 
44 partits de les finals dels Campionats de Catalunya 
de Futbol i de la Copa Catalunya de Futbol Sala. Hi van 
participar al voltant d’un miler de jugadors i jugadores de 
més d’una vintena de clubs esportius catalans, entre els 
quals es troba la Peña Recreativa de Sant Feliu.

La Festa del Futbol Català és una iniciativa impulsada 
per la Federació Catalana de Futbol que es va posar en 
marxa l’any 2010. Des d’aleshores s’ha celebrat cada any 
en una localitat diferent de Catalunya amb l’objectiu de 
fer una gran festa esportiva en un únic cap de setmana 
on s’integren les finals dels Campionats de Catalunya de 
Futbol i la Copa Catalunya de Futbol Sala. En les finals 
hi participen només els equips que han superat totes les 
fases prèvies d’aquestes competicions. En l’organització 
de l’edició de Sant Feliu, que va rebre més de 5.000 
visitants per seguir les finals, van col·laborar l’Ajuntament 
i el Futbol Club Santfeliuenc.

L’Auditori del Palau Falguera va acollir el 30 de juny la XII 
edició del Fòrum Fundació, un espai de reflexió, opinió 
i debat sobre diferents temàtiques d’interès general 
vinculades al món de l’esport i, específicament, al futbol, 
impulsat pel Reial Club Esportiu Espanyol. El fòrum, sota 
el lema “Glòria als herois”, va comptar amb la participació 
de l’alcalde de la ciutat, Jordi San José; el president 
del RCD Espanyol, Joan Collet; el vicepresident, Antoni 
Fernàndez Teixidó; l’entrenador del primer equip, Sergio 
González, i els exjugadors blanc-i-blaus Eloy Pérez, 
Manolo Serrano i Moisés Hurtado. També hi van ser 
presents els nens i nenes de la Xarxa d’Escoles de Futbol 
de l’Espanyol de Sant Feliu i Sant Cugat del Vallès, socis 
de la Fundació, de la Penya Blanc-i-Blava de Sant Feliu i 
de l’Escola RCDE.

d’esclerosi múltiple i es van recaptar 587,40 euros entre 
la venda de material i les donacions. A la Piscina de 
l’Escorxador van participar en la iniciativa 163 persones 
que van nedar 232.050 metres i la recaptació va ser de 
302,10 euros. En l’intent de batre el rècord de persones 
que es llancen simultàniament a la piscina per una causa 
solidària hi van participar 293 persones.

Sant Feliu participa en el Mulla’t per l’esclerosi múltiple 
des de l’any 1995. L’activitat està organitzada per la 
Fundació Esclerosi Múltiple i l’Ajuntament, amb la 
col·laboració del Voluntariat de Sant Feliu i el Complex 
Municipal de Piscines.

Campanya “Joc net”
Tal com s’ha fet en les competicions de lliga, tots els 
equips participants en les finals i eliminatòries van sortir 
al camp abans d’iniciar els partits amb la bandera del 
“Joc net” que promou els valors de respecte i bon 
comportament tant dins com fora dels terrenys de joc. La 
iniciativa s’inclou en el marc de la campanya “Respecteu 
la nostra il·lusió” impulsada el mes de març passat per la 
Federació Catalana de Futbol.

En aquesta XII edició del Fòrum Fundació els ponents 
van exposar les seves experiències en l’àmbit futbolístic 
i, més concretament, en el RCD Espanyol. Amb aquesta 
iniciativa, la Fundació compleix el seu objectiu fundacional 
de projectar la imatge del club mitjançant conferències 
i altres activitats anàlogues destinades a fomentar la 
formació integral de tot aficionat a l’esport, tant des d’un 
punt de vista cultural com humà.

Des que el 2001 es va celebrar el I Fòrum Fundació, 
l’entitat ha organitzat fòrums sobre el paper del planter  al 
futbol, la relació entre el món del futbol i les televisions, 
o l’anàlisi de la difícil tasca de l’arbitratge, entre d’altres.
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Sergio Jiménez Cervera 
Portaveu del Grup Municipal del PP

Lídia Muñoz Cáceres
Portaveu del Grup Municipal
d’ICV-EUiA-ISF

El 23 de juny passat el Tribunal Superior de Justícia 
de Catalunya (TSJC) va admetre a tràmit el recurs 
contenciós administratiu que el Grup Municipal 
Socialista ha plantejat contra la pujada addicional del 
9% de l’IBI (del 0,501% al 0,546%) per estar fora de 
termini i per sobre del que legalment es podia. 
 
El mes d’abril passat, en un ple extraordinari, l’Equip 
de Govern d’ICV-EUiA-ISF i CiU va aprovar aquesta 
pujada il·legal de l’IBI. En aquell ple el PSC va votar en 
contra i ja va anunciar que prendria totes les accions 
que estiguessin en la seva mà per impedir aquests 
“abusos”. El recurs contenciós administratiu n’és una. 
 
Durant la Fira del mes de maig, el PSC va promoure 
la interposició de recursos de reposició per part dels 
veïns i veïnes de la ciutat, demanant la revisió del 
rebut que es va girar amb un tipus d’IBI il·legal. 
 
Era el moment adient perquè l’Equip de Govern 
recapacités i fes marxa enrere i obrís un procés 
de negociació amb les altres forces polítiques i 
ciutadanes per resoldre l’embolic que ha creat amb 
la seva actuació negligent i prepotent. La resposta ha 
estat obstaculitzar burocràticament la reclamació dels 
veïns i veïnes. 
 
En el proper ple de juliol l’Equip de Govern d’ICV-
EUiA-ISF i CiU té una última oportunitat per reconduir 
el cúmul de despropòsits que ha anat fent fins ara. 
Haurien d’estimar tots els recursos que han platejat 
els veïns i veïnes i les associacions. Modificar els 
altres rebuts que queden  per girar amb el tipus del 
0,501% i compensar l’excés que han cobrat en el 
primer. No obstant això, ens temem que una altra 
vegada continuaran actuant amb la sordesa social i la 
prepotència que els caracteritza i els rebutjaran.
 
Per això el PSC vol fer una crida a l’Equip de 
Govern perquè rectifiqui la pujada addicional del 9% 
d’aquest tipus il·legal d’IBI del 0,546%. Ens oferim 
per resoldre el tema d’una forma racional i acordada, 
en el benentès que si aquest oferiment es rebutja 
continuarem defensant també en el tribunals allò que 
defensem en el plens de l’Ajuntament. I que no és altra 
cosa que la nostra forma d’entendre la manera de fer 
política, defensar els interessos i el benestar de les 
veïnes i veïns de Sant Feliu. 

El mes de juny passat la militància de Convergència 
va ratificar la renovació de la meva candidatura com 
a alcaldable per a les eleccions municipals de l’any 
vinent. És una responsabilitat i un repte pel qual em 
sento il·lusionada de nou i forta per liderar la ciutat.

No estic sola, tinc un equip molt potent al meu costat 
que m’encoratja a continuar (i millorar) la feina que 
estem fent al govern des de ja fa 11 anys. Des d’avui 
fins al proper mes de maig poden passar moltes coses 
tant en l’àmbit municipal com en el de Catalunya. 
Des de Convergència i Unió de Sant Feliu continuem 
centrats en la nostra ciutat, que és la nostra manera de 
fer país.

Pensem en el present, a resoldre els problemes actuals 
de la gent, i treballem pel futur dels ciutadans i 
ciutadanes del nostre municipi, perquè els temps 
convulsos passaran i hem d’estar preparats quan això 
passi.

El problema més important que tenim a Sant Feliu és 
l’atur, el tancament dels comerços i el desarrelament 
de les indústries. Perquè l’atur baixi a la nostra ciutat, 
ja ara, lluitem per ser competitius i aconseguir que 
qualsevol comerç o indústria trobi atractiu el nostre 
territori per instal·lar-s’hi. 

Som pioners en la instal·lació de fibra òptica a tot 
el municipi, per millorar l’accés a Internet, tant per 
a la ciutadania (particulars, comerços), com per als 
equipaments públics i polígons industrials (empreses). 

També som proactius en temes de formació per a aturats 
o incentivant polítiques per a nous emprenedors. No 
deixem de lluitar per evitar l’exclusió social, potenciant 
amb els nostres serveis la igualtat d’oportunitats. 

El benestar de les persones i estar a primera línia pel 
desenvolupament econòmic i social de Sant Feliu, és 
el nostre objectiu per a la nostra generació i per a les 
generacions futures.

El pasado pleno el Síndic de Greuges presentó su 
informe de gestión del 2013 cuya conclusión fue que 
2013 fue un mal año. Uno de los principales problemas 
con los que se encuentra el Síndic en nuestra ciudad 
es la falta de respuesta de la administración, tanto a 
los ciudadanos como a él mismo.

Hay que recordar que el Síndic es una figura 
mediadora al servicio de todos los ciudadanos cuya 
principal función es garantizar que no se vulneren sus 
derechos. Consideramos que el informe del Síndic es 
un termómetro para saber cómo está la ciudad y si 
nos dice que las cosas no van bien debemos poner 
todo nuestro empeño para solucionar los problemas. 
El Ayuntamiento es la administración más cercana 
al ciudadano y debemos ser lo más eficientes en 
el servicio que ofrecemos. No debemos tomar un 
informe negativo como un ataque, sino como una 
oportunidad de mejorar los puntos flacos que se han 
detectado. El Síndic es un buen instrumento para dar 
un servicio excelente a nuestros vecinos.

El señor Boronat lleva 7 años como Síndic en Sant 
Feliu, y como él mismo afirma costó empezar a crear 
una dinámica de trabajo eficiente, pero 7 años después 
no se puede tolerar que haya una situación de atasco 
en la resolución de expedientes por falta de respuesta 
del Ayuntamiento. Otra de las quejas habituales 
que se encuentra el Síndic es la falta de confianza 
de los ciudadanos que la administración valore las 
alegaciones que se presentan. Según el Síndic esto 
puede ser por la apariencia de desarrollo rutinario 
y respuestas estandarizadas a las alegaciones, sin 
poner en valor las pruebas y argumentos aportados.

Desde nuestro partido seguiremos apoyando la labor 
ejercida por el señor Magí Boronat y reclamando más 
publicidad y notoriedad a esta figura tan necesaria 
para acercar la administración a los ciudadanos.

Lourdes Borrell Moreno 
Portaveu del Grup Municipal del PSC

Rosa Maria Martí Jodar
Portaveu del Grup Municipal de CiU

Plena confiança personal i política en 
Jordi San José

El Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya admet a tràmit la demanda del 
PSC contra l’IBI il·legal de Sant Feliu

Treballant pel teu futur Informe de gestión del Síndic de Greuges

Recentment s’ha fet pública la investigació policial 
sobre el pagament de dietes a 44 alcaldes i alcaldesses 
de la Federació de Municipis de Catalunya, entitat 
on desenvolupen una feina afegida a la que fan en 
els seus municipis. La investigació està pendent 
de valoració judicial i la jutgessa que ho porta 
encara s’ha de pronunciar. L’alcalde de Sant Feliu, el 
nostre company Jordi San José, és un dels alcaldes 
investigats.

Aquestes “dietes” es venien produint al llarg dels anys 
per desenvolupar unes tasques determinades. En 
concret, Jordi San José és membre de la Comissió 
Executiva de la FMC i l’ha representat en tot el 
debat contra la nova Llei de governs locals del PP. 
És també el president de la Comissió d’Urbanisme i 
Mobilitat, i com a tal desenvolupa una intensa tasca 
de defensa dels interessos dels pobles i les ciutats de 
tot Catalunya, en aquest àmbit. No són assignacions 
“per no fer res”.

Cal dir també que no eren unes retribucions opaques, 
ja que figuraven tant en els comptes públics de 
l’entitat, com en les declaracions de renda dels 
alcaldes. Ni tampoc s’ha produït un enriquiment 
il·lícit. Jordi San José va cobrar un total de 3.806,64 
€ durant 2011 i 2012, que aportava voluntàriament 
a la seva formació política. Posteriorment, per un 
canvi legal, té les mateixes responsabilitats sense cap 
assignació. Es tracta, en definitiva, d’una irregularitat 
administrativa, però en cap cas d’un delicte.

A més a més, per voluntat de transparència i de 
col·laboració amb la investigació, tots els alcaldes 
d’ICV han dipositat cautelarment les assignacions 
rebudes aquells dos anys.

Aquest fet posa de manifest la necessitat de debatre 
de manera transparent i amb valentia quines han 
de ser les retribucions que els càrrecs públics han 
de tenir per desenvolupar les seves responsabilitats 
i en el fons com s’han de finançar les formacions 
polítiques. Un debat que ha de ser serè, però que ha 
d’evitar la demagògia i la penalització de les persones 
que representen els seus conciutadans en els diversos 
governs de les institucions democràtiques.

Jordi San José va explicar la seva situació com a 
investigat en una assemblea d’ICV i EUiA el passat 
8 de juliol. Ho va fer amb tot detall i claredat. I amb 
la mateixa certesa i claredat puc afirmar que tenim el 
millor alcalde per Sant Feliu, que serà la millor opció al 
maig de 2015 i que té tot el suport de les dones i dels 
homes de la nostra coalició. 

l’opinió...

http://iniciativa.cat/santfeliullobregat http://stfeliull.socialistes.cat http://www.ciu.cat http://www.ppsantfeliudellobregat.blogspot.com
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El Club promou el waterpolo i la 
natació. Quin volum d’esportistes 
estan competint en aquests 
esports? 
Som un dels pocs clubs que tenim 
les dues modalitats. I a més, com 
a excepcionalitat, en el waterpolo 
tenim equip a totes les categories, 
tant masculines com femenines. 
Hem tancat la temporada amb 203 
esportistes, entre la natació i el 
waterpolo. Cal tenir en compte que 
hi ha 70 o 80 infants que fan les dues 
coses ja que en el club fins als 14 
anys és obligat competir en les dues 
modalitats. A més, per qüestions de 
limitació d’espai i per temps, seria 
impossible separar-los des de petits.

els compensa el fet que avui pugui 
veure nois que eren nens quan vaig 
entrar de president i que ara porten 
els seus fills i filles a la piscina. 

El Club té la concessió de la gestió 
del Complex de Piscines. Per què 
fan aquesta tasca?
Som un club esportiu que per 
necessitat del mateix club hem 
esdevingut empresa i tinc molt clar 
que si no poguéssim gestionar el 
Complex l’entitat no podria existir ni 
competir en l’àmbit estatal com fa. La 
concessió de les noves instal·lacions 
la tenim des de juny de 2007, tot i 
que anteriorment també gestionàvem 
l’antiga piscina. El Club és una 
entitat sense ànim de lucre i el nostre 
objectiu no és guanyar diners. Tot 
el que es guanya es reinverteix en 
l’esport del mateix Club, una altra part 
es destina a l’esport en general que 
es fa a Sant Feliu i si encara queden 
diners, aquests passen a la ciutat. He 
de dir que la concessió té un plec de 
condicions molt estricte i ambiciós 
per una ciutat com Sant Feliu. Crec 
que no hi ha cap instal·lació municipal 
gestionada per una empresa privada 
que tingui unes condicions tan dures. 

Per què creu que el plec de 
condicions és tan dur?
Parlem d’un projecte que va prendre 
forma entre els anys 2000 i 2005, 
quan Espanya anava molt bé. El plec 
de condicions es va definir pensant 
que si el projecte havia de fer guanyar 
diners, que aquests no fossin per a 
una empresa externa ni per al Club, 
sinó per a la ciutat. L’objectiu era 
que el servei no li costés diners a 
l’Ajuntament i que obtingués un 
benefici aproximat de 50 euros per 
usuari a l’any. El problema és que 
no es va preveure que no hi hagués 
benefici. El plec ens té lligats perquè 
estableix que un 13% dels ingressos, 
no dels beneficis, ha de repercutir en 
Sant Feliu.

El Complex obre el 2007 i el 2008 
es detecten problemes a les bigues 
del sostre. Les instal·lacions es 
tanquen set mesos. Com recorda 
aquella etapa?
M’agradaria no recordar-la però 
l’evolució econòmica del Complex 
me la recorda dia a dia. Amb 
l’esquerda de la biga el Club va patir 
molt. L’obertura del Complex es va 

Diu que no li agrada el protagonisme però el cert és que els 15 anys que Manuel Ferrón fa que està al capdavant 
del Club Natació Sant Feliu l’han situat molt sovint al mig de qüestions que han portat cua a la ciutat. Amb 60 
anys i prejubilat des de fa una dècada, aquest santfeliuenc adoptat diu que ha viscut amb il·lusió el fet de ser 
el president del Club malgrat les dificultats del camí. Ha vist amb emoció el creixement de l’entitat i la seva 
consolidació en l’àmbit esportiu. Li ha tret moltes hores de son la gestió del Complex Municipal de Piscines, 
amb episodis negres que li agradaria oblidar, com el tancament de les instal·lacions pels defectes en una biga 
del sostre. La seva fortalesa, el suport de la família i l’al·licient de veure prosperar els esportistes del Club 
l’empenyen a tirar endavant. 

El Club Natació Sant Feliu té 45 
anys. Quan comença el seu vincle 
amb l’entitat? 
Em vaig inscriure com a soci l’any 
1977 per anar a nedar, però com a 
usuari, no vinc del món de l’esport. 
Els meus dos fills han estat des de 
petits vinculats al Club i tant la meva 
dona com jo ens vam anar involucrant 
per ells. Normalment els membres 
de la junta són pares que viuen 
intensament l’esport dels seus fills. 
Un dia, l’anterior president, Suadas, 
em va demanar si m’interessava estar 
a la junta i el 1998 hi vaig entrar com 
a vocal. L’any següent vaig ser elegit 
president de l’entitat.

Com valora la temporada en 
waterpolo i natació?
En el waterpolo femení, des de fa uns 
quants anys i sobretot des que l’any 
passat vam perdre la categoria de la 
Divisió d’Honor, la màxima d’Espanya, 
vam fer una aposta pel planter de 
noies. I han fet totes una temporada 
excepcional. Les de categoria juvenil 
han quedat subcampiones d’Espanya 
i de Catalunya. Qui ens ho havia de dir 
fa 4 o 5 anys que les noies de juvenil 
i cadet guanyarien cinc vegades en 
una temporada a un equip de la talla 
del Sabadell! Pel que fa al waterpolo 
masculí hi ha molta més competència 
i tenim més dificultats, però seguim 
endavant. En natació cada cop tenim 
més presència en campionats i en 
alguns hem obtingut tercers i quarts 
llocs.

Al marge de la competició, fan 
cursos de natació. La ciutadania 
és més conscient de la necessitat 
d’aprendre a nedar? 
En tant que el club gestiona el 
Complex de Piscines treballem en 
l’educació de la pràctica de la natació i 
oferim cursos de natació per a infants, 
adults, gent gran... A més, a través 
d’aquests cursos també tractem 
de captar nedadors per al club. La 
ciutadania ha assumit clarament 
que saber nedar és un aprenentatge 
obligatori, sobretot en els infants. Pel 
Complex passen al voltant de 6.000 
persones, que són les que tenen 
dret d’accés a les diferents activitats 
que s’ofereixen, entre les quals hi ha 
uns 2.000 infants que fan cursets de 
natació. També per a la gent gran és 
cada cop més important nedar per a  
la salut, tot i que ens agradaria que hi 
hagués més gent d’aquest col·lectiu. 

Fa 15 anys que és president del 
CNSF. Com valora aquesta etapa? 
Vaig ser elegit el 1999 i m’han reelegit 
en tres ocasions, els anys 2003, 
2007 i 2011. Ha estat una etapa 
molt il·lusionant, sobretot al principi, 
quan vam treballar per aconseguir 
les actuals instal·lacions perquè 
teníem clar que Sant Feliu no podia 
seguir amb “la banyera”, que és com 
li dèiem a l’antiga piscina. També 
en els inicis vam fer un esforç molt 
important per regularitzar la situació 
del personal. Han estat anys de nervis 
i de moltes nits sense dormir però 
totes les dificultats i mals moments 

Manuel Ferrón
President del Club Natació Sant Feliu

“Des de fa quatre anys estem entre els
deu millors clubs de natació de Catalunya”

Com ha evolucionat l’entitat en el 
camp esportiu?
S’ha anat creixent a poc a poc. Quan 
vaig començar com a president hi 
havia uns 100 esportistes i no en 
podíem tenir més per temes d’espai. 
El creixement real fort va ser a partir del 
2006 quan ja teníem en perspectiva el 
nou Complex. Actualment a Espanya 
se’ns coneix tant per practicar 
waterpolo femení com masculí i se’ns 
comença a conèixer, sobretot en els 
darrers tres anys, en natació. A més, 
des de fa quatre anys estem entre 
els deu millors clubs de natació de 
Catalunya i això és una gran alegria. 
El cert és que de l’evolució esportiva, 
n’estem molt satisfets. 

fer amb força incidències i quan ja 
ho teníem superat la biga ens va fer 
anar més enrere del que estàvem 
inicialment. Vam perdre més de 700 
socis aquells mesos. Costa tirar 
endavant perquè se’ns ha ajuntat una 
obertura dubtosa, la biga i el context 
general de crisi, tot plegat fa molt 
difícil créixer. Però se’ns ha ajudat a 
passar el tràngol i, si es creix una mica 
econòmicament, serem capaços de 
fer front al compromís.

Els problemes de construcció i la 
crisi van provocar la intervenció de 
l’Ajuntament, aprovada en el ple 
de setembre 2011. Era necessari 
aquell pas? 
Ha estat una intervenció molt positiva 
que ha permès arribar a un nivell de 
coneixement real de la situació i a 
una implicació total entre Ajuntament 
i Club. S’havia de fer perquè 
l’Ajuntament és el propietari de les 
instal·lacions i va fer una aportació 
econòmica molt considerable 
per reduir gran part del deute 
financer que el Club havia adquirit 
i així permetre el funcionament del 
Complex. Evidentment quan es 
tracta de diners públics hi ha d’haver 
control. No oblidem però que el Club 
també va posar 2,5 milions d’euros 
per fer la piscina. Ara que ja s’ha 
acabat la intervenció, el Club segueix 
obert a col·laborar amb tots els partits 
polítics, tant si estan al Govern com si 
no, per oferir-los qualsevol aclariment.

Què s’ha aconseguit en els 2 anys 
d’intervenció municipal? 
Que no hi hagi dubtes quan es parli 
de les instal·lacions del Complex i del 
Club. Va haver –hi una època que 
semblava que hi havia una política 
de sembrar dubtes, ja fos de manera 
intencionada o no, i ara s’ha trencat.

Com diria que està ara 
econòmicament el Complex?
Estem en una fase d’estabilitat 
després de la intervenció municipal 
i amb les mesures que seguirem 
aplicant crec que per poc que 
evolucioni econòmicament el país 
anirem millorant i en 3 anys podríem 
estar completament normalitzats. El 
cert és que es comença a percebre 
una certa millora de la despesa 
econòmica que els usuaris fan en el 
Complex i això és positiu. 
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Vols formar part del sector de
la moda i l’estilisme, un dels de major 

creixement al nostre país?

OBRIM
MATRÍCULA!

Nosaltres
t’ajudem!

Formem
estilistes!

C/ Dr. Barraquer, 22 ·Molins de Rei · 93 668 06 49


